
USER INSTRUCTIONS
WEARING METHOD

(the following methods shall be followed for each use)

1 2 3 4 5

1 Hold the respirator in one hand with the nosepiece at the top. Press the respirator against your 
face with the nosepiece on the bridge of your nose.

2 Place the bands behind your ears.
3 Respect the laying direction (nosepiece at the top). The respirator should be worn covering the 

nose, chin and mouth. It should be applied tightly to the face.
4 

performance.
5 Once in place, do not handle the respirator as there is a risk of deterioration of it and  

contamination of the hands. If using the respirator against an  
infectious risk, practice simple washing or hydro alcoholic rubbing of the hands  
before and after each change of respirator.

USAGE LIMITATIONS AND WARNINGS
• 

about 2-3 minutes.
• An increase in breathing resistance may indicate that the respirator are clogged with dust particles.
• The respirator is intended for use by one person only.
• 

nausea, discomfort, Dizziness or other distress.
• Those diseases of respiratory system, such as asthma or emphysema, should consult with 

doctors and Receive physical examination before using protective respirator.
• Do not use when the respirator is damaged/deformed.
• 

single Use respirator. Throw it awayafter one use. It is recommended to replace it after 
continuous use for 8 hours maximum.

• The lifespan of unused respirator is 24 months from the date of 
manufacture (if stored in its original box, In a clean, dry and uncontaminated 
place, 

• The respirator until use must be kept in the packaging to keep its properties.
• 

and explosive Environment.
• This product is not suitable for harmful gases, steam, hypoxic environments 

and underwater operations.

IMPORTANT NOTICE
• 

• 
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NOTICE D‘UTILISATION
MODE DE PORT

(les méthodes suivantes doivent être suivies pour chaque utilisation)

1 2 3 4 5

1 Tenez le masque dans une main avec le bord rigide vers le haut. Appuyez sur le masque 
contre votre visage avec la barrette nasale sur le pont de votre nez.

2 Placez les bandes derrière vos oreilles.
3 Respectez le sens de pose (barrette nasale en haut). Le masque doit être porté encouvrant 

le nez, le menton et la bouche. Il doit être en contact avec le visage.
4 Avec les deux index, modeler la barrette nasale et ajuster la au contour du nez. Testez l‘ajus-

tement. Appuyer les deux mains sur le masque et expirez vigoureusement. Si de l‘air passe 
autour de votre nez, serrez la barrette nasale. En cas de fuite d‘air sur les bords, reposition-
nez les bandes élastiques. Il est très important d‘appuyer fermement sur la barrette nasale 
pour ajuster le masque au visage. Si vous n‘appuyez pas fermement, cela en affectera ses 
performances.

5 Une fois en place, ne manipulez pas le masque car il y a un risque de détérioration et conta-
mination par les mains. Si vous utilisez le masque contre un risque infectieux, lavez-vous les 
mains avec du savon ou une solution hydro-alcoolique avant et après chaque changement 
de masque.

LIMITES D‘UTILISATION ET 
AVERTISSEMENTS

• Avant d‘utiliser le masque, vous devez d‘abord l‘ouvrir et le suspendre dans un endroit venti-
lé pendant environ 2-3 minutes.

• Une augmentation de la résistance respiratoire peut indiquer que le masque est obstrué par 
des particules de poussière.

• Le masque est destiné à être utilisé par une seule personne.
• Retirer le masque immédiatement en cas de difficultés respiratoires, nausées, inconfort, 

étourdissements ou autre détresse.
• Si vous avez des maladies du système respiratoire, telles que l‘asthme ou l‘emphysème, 

consultez un médecin et effectuer un examen physique avant d‘utiliser un masque de 
protection.

• Ne pas utiliser lorsque le masque est endommagé / déformé.
• Ne pas utiliser si un ajustement correct du visage ne peut pas être maintenu. Veuillez noter 

que ce masque est un masque à usage unique. Jetez-le après une seule utilisation. Il est 
recommandé de le remplacer après une utilisation continue pendant 8 heures maximum.

• La durée de vie du masque inutilisé est de 30 mois à compter de la date de fabrication (s‘il 
est stocké dans sa boîte d‘origine, dans un endroit propre, sec et non contaminé, entre -2 et 
+ 50 ° C et avec une humidité inférieure à 75%).

• Le masque jusqu‘à son utilisation doit être conservé dans l‘emballage pour conserver ses 
propriétés.

• Ce produit n‘est pas résistant aux flammes et ne doit pas être utilisé dans des zones à flam-
mes nues et dans un environnement explosif.

• Ce produit n‘est pas adapté aux gaz nocifs, à la vapeur, aux environnements hypoxiques et 
aux opérations sous-marines.

AVIS IMPORTANT
• Le masque filtrant est fabriqué pour la protection COVID-19 uniquement.
• Le masque filtrant n‘est pas à usage général et doit ne pas être utilisé à des fins autres que 

la protection contre le COVID-19.
• Ce masque filtrant couvre le risque de contagion au COVID-19.

Nom: Demi-masque filtrant pour se protéger contre Covid-19
Modèle: NQW-01 (345105/5)
Standard: PPE-R / 02.075 version 1 
Date de fabrication: 15 mai 2020 
Durée de conservation: 2 ans à compter de la date de fabrication 
Usine: Guangzhou NaQing Environmental Protection & Technology Co. Ltd
Adresse: No4, Second Industrial Street, Guannamyong, Shiji Town, Panyu District, 
Guangzhou, China
Importeur: Albert Kerbl GmbH, Felizenzell 9, 84428 Buchbach, Allemagne
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• Ce masque filtrant couvre le risque de contagion au COVID-19.

Nom: Demi-masque filtrant pour se protéger contre Covid-19
Modèle: NQW-01 (345105/5)
Standard: PPE-R / 02.075 version 1 
Date de fabrication: 15 mai 2020 
Durée de conservation: 2 ans à compter de la date de fabrication 
Usine: Guangzhou NaQing Environmental Protection & Technology Co. Ltd
Adresse: No4, Second Industrial Street, Guannamyong, Shiji Town, Panyu District, 
Guangzhou, China
Importeur: Albert Kerbl GmbH, Felizenzell 9, 84428 Buchbach, Allemagne

636345105/5

USER INSTRUCTIONS
WEARING METHOD

(the following methods shall be followed for each use)

1 2 3 4 5

1 Hold the respirator in one hand with the nosepiece at the top. Press the respirator against your 
face with the nosepiece on the bridge of your nose.

2 Place the bands behind your ears.
3 Respect the laying direction (nosepiece at the top). The respirator should be worn covering the 

nose, chin and mouth. It should be applied tightly to the face.
4 

performance.
5 Once in place, do not handle the respirator as there is a risk of deterioration of it and  

contamination of the hands. If using the respirator against an  
infectious risk, practice simple washing or hydro alcoholic rubbing of the hands  
before and after each change of respirator.

USAGE LIMITATIONS AND WARNINGS
• 

about 2-3 minutes.
• An increase in breathing resistance may indicate that the respirator are clogged with dust particles.
• The respirator is intended for use by one person only.
• 

nausea, discomfort, Dizziness or other distress.
• Those diseases of respiratory system, such as asthma or emphysema, should consult with 

doctors and Receive physical examination before using protective respirator.
• Do not use when the respirator is damaged/deformed.
• 

single Use respirator. Throw it awayafter one use. It is recommended to replace it after 
continuous use for 8 hours maximum.

• The lifespan of unused respirator is 24 months from the date of 
manufacture (if stored in its original box, In a clean, dry and uncontaminated 
place, 

• The respirator until use must be kept in the packaging to keep its properties.
• 

and explosive Environment.
• This product is not suitable for harmful gases, steam, hypoxic environments 

and underwater operations.

IMPORTANT NOTICE
• 

• 
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nach jdedem Wechseln der Atemschutzmaske.

ANWENDUNGSBESCHRÄNKUNGEN
UND WARNHINWEISE

• 

• 

• Die Atemschutzmaske darf nur von einer Person verwendet werden.
• 

• Diese Erkrankungen der Atemwege wie Asthma oder Emphysen sollten vor der 

Untersuchung unterzogen werden.
• 
• 

 

• 24

• 
um seine Eigenschaften zu erhalten.
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